
Tacopina: Latem przyszłego roku tournee po USA 

News - ASRoma.pl

Na kilka godzin przed towarzyskim meczem Włoch z USA, Joe Tacopina

udzielił długiego wywiadu. Wiceprezydent Romy mówił m.in. o letnich

planach dla zespołu oraz o Fabio Borinim, który otrzymał pierwsze

powołanie do reprezentacji. 

 

- Mamy dobrą obronę, dobry środek pola i w końcu mamy także dobrych

napstników, myślę, że to główny problem we Włoszech w ostatnich latach. Myślę o

Matrim, Giovinco, a następnie podoba mi się szczególnie Borini. Oczywiście jestem

jego fanem, gdyż gra w mojej drużynie, w Romie. Uważam go za młodego

wybitnego gracza.

Powiedz nam coś o "Projekcie Roma": jak zostanie zaprezentowany w USA?

- Wszystko to, co powiedziałem wcześniej, jest jeszcze wiele do zrobienia. Firma

Jima Pallotty jest najlepsza w swoim fachu. Dokonują wielkich rzeczy. Latem

przyszłego roku dojdzie do tournee Romy po USA z trzema spotkaniami z zespołami

z wysokiej półki. Szkółki piłki nożnej będą częścią tego projektu. Badamy otwarcie

uniwersytetów piłki nazywanych "A.S.Roma" i "Ameryka Północna", które będą

ściśle powiązane ze sobą, nie tylko z nazwy, ale wspólnym wysiłkiem pracy.
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